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Agenda 
 

1. Inledning, utse protokollförare till dagens möte  
1.1 Inbjudan av kommittéer eller nätverk till nästa möte 
1.2 Antal möten och längd 

2. Årets utbildningar och seminarier, plan och utfall  
3. GRC – feedback och kommentarer  

3.1      Corporate Zoo – diskussion Acavis consulting (JH) 
4. Omvärldsbevakning – diskussion om förslag till nya utbildningar och seminarier, tillägg och 

kommentarer sedan förra mötet 
4.1      KH info om kurs/webinar Omvärldsbevakning 
4.2      JH har deltagit i möte med Advocacykommittén och diskuterat kring webinar på temat 
advocay och vår roll i organisationen 
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4.3      JH ska vara med på möte med Professionsutvecklingskommittén för diskussion om IT-
utbildningar 

5. Övrigt 
5.1      Genomgång och diskussion medlemsenkät 

6. Nästa möte, tid och plats 

 
 

 
1. Inledning, utse protokollförare till dagens möte 

               Fredrik Söder vald till protokollförare.  
 

1.1 Inbjudan av kommittéer eller nätverk till  nästa möte 
Finansiella nätverket rekommenderas bjudas in till mötet i augusti. Vi fortsätter 
med upplägget att bjuda in kommittéer och nätverk till våra möten. Har varit bra 
diskussioner avseende vad som förväntas av oss samt givit oss bra input och 
förslag på aktiviteter.  
 

1.2 Antal möten och längd 
Förslag på att mötena förlängs till 1 tim 45 eftersom punkten där kommittéer 
och nätverk medverkar ofta tar mer tid i anspråk än beräknat. Antalet möten (6 
– 7 st) per år bedöms vara tillräckligt.  

  
 

2. Årets utbildningar och seminarier 
               Tanja gick igenom deltagande och utvärderingar av redan genomförda utbildningar samt  
               antal anmälda till kommande aktiviteter. (Se bifogad presentation).  
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3. GRC – feedback och kommentarer 
              Tanja gick igenom resultat från utvärderingar av GRC-konferensen, pågår fortfarande  
              eftersom alla svar ännu inte kommit in. Återkommer till slutligt resultat från utvärderingen  
              på nästa möte. 

 
 

       3.1. Corporate Zoo – diskussion Acavis consulting (JH) 
               JH var med på workshopen dag 2 avseende Corporate Zoo, handlade om hur man  
              kommunicerar och anpassar sin kommunikation beroende på vilken typ av personlighet som  
              mottagaren har. Kan även vara användbart för att underlätta samarbete i den egna gruppen  
              eller hur man ska hantera intervjusituationer. Vi får diskutera vidare om vi ska ha ytterligare  
              aktivitet på detta tema eller om det räcker med detta 
 

4. Omvärldsbevakning 
               JH går igenom lista ”Omvärldsbevakning” och de kommentarer som tillkommit sedan förra  
               mötet. Se även under 2.1 ovan.  

Tillräckligt med aktiviteter avseende kommunikation/soft skills? Eventuellt behövs 
ytterligare seminarium eller workshop, men svårt att få tillräckligt med deltagare. Finns en 
del i kursen ”critical thinking” och ”rapportering till styrelsen”.   
 
Riskanalys har diskuterats flera gånger, räcker tills vidare med den kurs som hålla av Anders 
Hult samt det avsnitt som ingår i Fortsättningskursen. 
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Förslag på webinarium kring ”Aligned assurance”. Åsa tar kontakt med Folksam, eventuellt 
finns flera att kontakta som har jobbat ett tag med detta.  
 
 

              4.1  Kristina Hirschfeldt - info om kurs/webinar Omvärldsbevakning 
             Kristina berättade om ett webinar på temat Omvärldsbevakning som hon deltagit i. Området   
             är intressant och vi fortsätter bevaka och fundera på om vi ska föreslå en aktivitet. Behövs i så  
             fall en talare som kan hålla ett webinar. 
 
      
             4.2      JH har deltagit i möte med Advocacykommittén och diskuterat kring webinar på  
              temat advocay och vår roll i organisationen 
              JH har deltagit i möte med Advocakommittén. De har tagit fram en del material som finns på  
              hemsidan, fortsatt diskussion om det räcker eller om det behövs ett webinar som kan ledas av  
              någon från Advocacykommittén.  

 
4.3      JH ska vara med på möte med Professionsutvecklingskommittén för diskussion 
om IT-utbildningar 
JH ska delta för diskussion, frågan är om det vi har i vårt utbud räcker eller om det behövs 
ytterligare aktiviteter på ämnet granskning av IT. Skulle i så fall kunna bygga på dokumentet 
”Revision av verksamhetens IT” som tagits fram gemensamt av IIA Sverige och ISACA. Tas 
upp på nästa möte med Kompetensutvecklingskommittén. 
 

                                                        
 

5. Övrigt 
5.1      Genomgång och diskussion medlemsenkät 
Genomgång av medlemsenkäten. Tanja tittar på om det går att få reda på vilka som visat 
intresse för att leda webinarier.  

 
 

6. Nästa möte 
Online, den 16 juni, 2023 kl 9.00-9.45. där kompetensutvecklingskommitténs medlemmar 
träffar Charlotte Olsson Korall, Tanjas ersättare. (Tanjas sista dag på kansliet är den 7 juni). 

 
 


